
all 4G

Twijfel over beschermi...

et 1s aannemelij dit aangeboden gaa

worden als ’booster’. Er loopt onderzoek naar in

vier universitaire ziekenhuizen. Daar wordt

gekeken of een tweede coronavaccinatie na een

eerste Janssen-vaccinatie nuttig is. Dat kan

omdat de meeste ziekenhuismedewerkers

Janssen hebben gehad. De onderzoekers gaan

medewerkers die hun eerste shot Janssen

hebben ontvangen een tweede maal vaccineren

met het Janssen-, Pfizer- of Moderna-vaccin. De

resultaten worden eind oktober verwacht.

4. Waarom niet gewoon metéén twee keer

Janssen, zoals bij andere vaccins ook het

geval is?

Omdat dat simpelweg wel eens gewoon

helemaal geen zoden aan de dijk zou kunnen

zetten. Wetenschappers denken dat het

combineren van verschillende vaccins nuttiger

is. Janssen is een vaccin met een onschuldig

verkoudheidsvirus dat antistoffen tegen Covid-

19 aanmaakt. Alsje dat nog een keer doet met

hetzelfde vaccin 'vangen’ de antistoffen tegen

het verkoudheidsvirus een deel van het vaccin

weg, wat de werkzaamheid kan verminderen of

zelfs helemaal opheft. Het is dus aannemelijker

dat als er een advies voor een tweede vaccinatie

komt, dit een RNA-vaccin zal zijn zoals Pfizer of

Moderna.
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